
Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

29.2.2024 od 16:00 

Přítomni: Franzová M., Janďourek M.,  Krejčí A., Krejčí V. ml., Pipek Z., Vrána B.  

Host: p. starosta P.Machek  

Omluvena: Joklová I. 

Místo: budova OV Plačkov 

Body k jednání: 

 
1. Přivítání všech přítomných včetně pana starosty a seznámení s body 

jednání.  
 

2. Všeobecné informace:  
 Jubilanti. V únoru jsme navštívili 2 jubilanty, kteří oslavili 80 a 85 let. 

Oslavencům osobně popřáli pí Krejčí a p. Janďourek. Přejeme hodně zdraví. 
  Inventura majetku – zatím ještě nebyla provedena. Nemáme ještě   

podklady z MěÚ.   
 Akce čistá Vysočina: Jsme přihlášeni. Úklid  proběhne samoobslužně, jako 

vždy. Pytle budou k dispozici v období od 15.4.-20.4.u budovy OV. 
 Svoz velkoobj. odpadu bude 13.3. 18:00 – 19:00 a 22.3. 9:30 – 10:30 
 Oznámení katastru – v období od 1.6.2024 – 30.6.2026 bude probíhat 

revize, soulad údajů z katastru. Oznámení je v hlavní vývěsce. 
 Půjčení budovy OV (Vašák, Zemek) na 2.3.2024. Odsouhlaseno on line již 

13.1. nyní  potvrzeno prezenčně. Pro: 6     Proti: 0      Zdržel se: 0 
 Kontejner na bio odpad – byl přistaven výjimečně v období jarních prázdnin 

na poptávku obyvatel. Děkujeme TS za vstřícnost. 
 Požadavek na vyčištění pozemku u školy, sestřih tújí u pomníku a jeho 

vyčištění (zadáno v aplikaci) 
 Sompo - informace, že jsou k výměně již jen plastové popelnice na komunál 
 Zrcadlo – u školy, je v jednání, podmínky osazení atd. vyřizuje p. Vaňkát 
 Souběh akcí – volby do e.parlamentu a dětský den( 8.6.) Dle informací se 

nevylučuje, pokud bude místnost OV k dispozici k volbám a nebude nikterak 
narušovat jejich průběh. 

 Pronájem OV za účelem konání příměstského tábora o prázdninách – děti 
z Čejova ve spolupráci lesy ČR – všichni předběžně „pro“ . Můžeme se 
domlouvat na podmínkách. 

 Chodníčky u kapličky – vyčištěno, TS děkujeme. 
 Odstranění padlých stromů – v Pařezáči, prosíme návrh řešení 
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3. Sekačka na hřiště a pláž – proběhla schůzka  TJ Sokol s p. místostarostou 
M. Hendrychem  ohledně upřesnění požadavků technického rázu. 
Požadavky budou dále vyhodnoceny ( všechny místní části) a bude se 
vyhlašovat výběrové řízení na dodávku. 

 

4. Koncem roku byl proveden soupis požadavků všech místních částí na 
posezení (pivní sety) či stany pro akce na obcích. Zda bude z dotace zatím 
není známé. V úvahu je i vzájemné půjčování, sdělil pan starosta. 

 
 

5. Komunikace: Letos se bude realizovat cesta (p. Mejtský k hlavní silnici), jak 
bylo v plánu. V rozpočtu města jsou schváleny finance. Též se opraví cesta 
(p. Trnka). Na další rok byla naplánovaná oprava cesty (p. Dušek). Pro 
současný špatný stav uvažujeme o „opravě“ již letos. Zatím máme jednu 
cenovou nabídku. 

 
 

6. Rozhlas: Byly přidány 2ks nových amplionů ( p. Vrána, p.Vránová). Bohužel 
se stále potýkáme s nefunkčností  i některých stávajících  amplionů                     
( nefunkční či poruchové). Řešeno s p. Vacatovou. Dle posledních zpráv        
(z 15.2.) byla instalována nová anténa, seřízeny ampliony a odzkoušeny. 
Z řad obyvatel ale přetrvává informace, že stále nejdou. Proto opět 
plánujeme další zkoušku rozhlasu.           
 

7. Participace: Zopakování výzvy  z minulé schůze ohledně možnosti 
využít  vlastních nápadů. Alokace je 1 500 000,-. Svůj záměr mohou podat 
občané starší 15 let. Sběr návrhů je do 31.3. Více na vývěsce, na FB a 
stránkách města HU. 
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8. Majetkové body: 
a) Projednání žádosti p. Šváchy o odkoupení p.č. 61/3 celkem 38m2. 

Pozemek je historicky součástí zahrady a je zaplocen, užíván a řádně 
obstaráván.  OV hlasoval. 
Pro: 6                Proti: 0               Zdržel se:0 

b) Opětovné projednání žádosti p. Musila o odkoupení p.č.41/1, celkem 
114m2. Žádostí jsme se již jednou vyjadřovali a žádali jsme doplnit 
vyjádření města HU ,zda se  zde neplánují v budoucnu pokládky ZTV atd. 
Město Hu se vyjádřilo, že v daném místě se v současnosti nenacházejí 
žádné sítě a v budoucnu se ani neplánuje jejich pokládka. 
Proběhlo hlasování 
Pro: 4                Proti:1                    Zdržel se: 1 
Následovala debata, že se majitel o pozemek nestará, jak by měl, že by 
zde mohla být cesta pro pěší, že by mohl platit nájem či dát hranici do 
původního stavu. Vyvolalo se nové hlasování. 
Pro:3                   Proti: 3                   Zdržel se: 0 
Nevzniklo tedy usnesení. 

 
9.  Hospodaření obce – Na schůzi 24.1.2024 bod 3 byly podány informace 

ohledně přírůstků majetku a hospodaření. P. Vrána vznesl námitku, že by 
chtěl vidět účetnictví a obyvatelé též. Vyzvali jsme obyvatele, kteří mají o 
toto zájem, aby nás kontaktovali (předsedu OV). Do dnešní schůze se nikdo 
nenahlásil ani osobně, telefonicky, emailem či jinak. OV je poradní orgán, 
není právním subjektem a nevede vlastní účetnictví. Veškeré nákupy ( 
občerstvení, materiál i drobný majetek) jsou propláceny na základě 
doložených paragonů, které před proplacením podléhají kontrole a 
schválením (  pokladní, starosta ,tajemník, ekonomka) a zakládají se do 
účetnictví města HU. Tento několikastupňový systém je nastaven a 
funguje, přestože byl diskutován na ROV ohledně jeho přísnosti a 
potřebnosti. Nikdy v historii  jsme jako OV nebyli zpětně kontaktováni, že je 
něco v nepořádku. V rámci soudržnosti OV jsme ale souhlasili s vedením 
účetní knihy a pověřili  na rok 2024  právě p. Vránu. Souhlasil. 
Pro: 5        Proti:0    Zdržel se: 1 
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10. Plánované akce: 

24.3. Přednáška  „život v Pařezáči“  
30.4. Pálení čarodějnic 
8.6. Dětský den 
3.8.  60 let TJ Sokol Plačkov – oslavy 
7.9. Pohoda band – ukončení sezóny  
 
Pozn: Kolem konání akcí jsou dlouhodobě vedeny debaty a v OV panuje  
nesoulad v názorech. 
 

11.  Konec schůze v 18:30. Termín příští schůze je 28.3. od 16:00 hodin. 

                          

 
  
 
Zapsala: Alena Krejčí                                                            Ověřil: Milan Janďourek 
 
 
 
 
 
 
 
 
Předseda: Alena Krejčí 

 


